
欧森科技 盘式电机定子自动嵌绕线机 质量有保障支持定制

产品名称 欧森科技 盘式电机定子自动嵌绕线机
质量有保障支持定制

公司名称 杭州欧森科技有限公司

价格 1.00/件

规格参数 品牌:欧森科技
是否定制:是
产地:浙江

公司地址 杭州市余杭区余杭街道文一西路1818-1号1幢中
国杭州5G创新园4楼435室

联系电话 0571-87208795 13515812301

产品详情

盘式电机定子自动嵌绕线机：

我们推出的可用于氢燃料电池氢气循环泵电机、轮毂电机、轮边电机等盘式电机中的盘式电机定子自动
嵌绕线机，拥有多项优点。

1、高速度：更高的生产效率，更短的制造周期，同时还能够在工作时节省更多的人力资源，降低劳动强
度。如果您采用我们的设备，将可以快速而有效地实现盘式电机的生产。

2、高可靠性：设备本身的品质高，设备制造精度高，能保证设备在长期使用过程中性能更为稳定。

3、产品一致性：由于采用全自动化的设计和制造，相对于人工制造而言，能够提高工作效率，避免了手
工操作可能引起的误差和品质问题，并且节约人工成本。

盘式电机定子自动嵌绕线机能大大帮助降低氢燃料电池循环泵电机的成本，扩大氢燃料电池循环泵的普
及率。

Disc motor stator automatic embedding and winding machine:

Our disc motor stator automatic embedding and winding machine, which can be used in disc motors such as
hydrogen fuel cell hydrogen circulation pump motors, hub motors, and wheel edge motors, has multiple advantages.

1. High speed: higher production efficiency, shorter manufacturing cycles, and the ability to save more human



resources and reduce labor intensity during work. If you use our equipment, you will be able to quickly and effectively
produce disc motors.

2. High reliability: The equipment itself has high quality, high manufacturing accuracy, and can ensure more stable
performance during long-term use.

3. Product consistency: Due to the use of fully automated design and manufacturing, compared to manual
manufacturing, it can improve work efficiency, avoid errors and quality issues that may be caused by manual
operations, and save labor costs.

The automatic embedding and winding function of the stator of the disc motor greatly helps to reduce the cost of the
hydrogen fuel cell circulating pump motor and expand the popularity of the hydrogen fuel cell circulating pump.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

